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Tisdagen 24 Juli kl 19:00
Tofta Strandpensionat

DAGORDN ING/PROTOKOLL
Stämman öppnas
Edgert öppnas stämman och
även styrelsen isin helhet.
Val av ordförande för stämma
Valberedningen föreslår Lars
Val av sekreterare för stämm
Valbered n ingen föreslår
Val av två justeringsmän
Maj Bäckström & Micael Ny so
Dagordningens godkännande
Dagordningen godkänns.
Tid och plats för protokollj
Kaprifolvägen 4 30/7 19:30
Stämmans behöriga utlysande
Dagordningen utlystes 3/7. G
Styrelsens förvaltn ingsberätte
Stefan Löfkvist läser igenom
Revisionsberättelse jämte
Revisorn läser igenom sina
styrelsen ansvarsfrihet vilket g

$to Motioner
Motion gällande farthind
Ekengren förklarar gällande
beslut om att inte driva frågan
medlemmar att själva driva
möjligheter till hastighetsdämp
Den andra motionen gäller s
Malmvavägen. Ann Lindorff

S 11 Beslut om arvode till nästkom
Beslut taget att styrelsen får g
utgår.
Styrelsens förslag till budget
Stefan Löfkvist läser igenom
Budgeten godkännes.
Val av styrelse
Ordinarie är Lars Edgert, Göra
Håkan Delebeck samt Ben Hel
I tur att avgå Håkan Delebeck
Val beredningen föreslår omval
Rodebjer. Godkännes

av Delebeck samt nyval av Anna-Lena

tämma verksamhetsåret

lsar alla välkomna. Edgert presenterar

dgert som väljs enhetligt

Löfkvist som utses till sekreterare.

tilljusterare

ng och protokollets tillgänglighet

kännes.
e jämte årsbokslut

tn ingsberättelsen samt årsbokslutet
om styrelsens ansvarsfrihet

punkter och föreslår att stämman ska ge
kännes

nkning på Solbacksvägen. Göran
ler på Solbacksvägen. Styrelsen har tagit

are utan öppnar upp för enskilda
an vidare. Det förs en diskussion kring
nde åtgärder.

ngen mellan Kaprifolvägen och
fått förklaring gällande skyltningen
nde år för styrelse och revisorer

ut och äta middag. lnga andra arvoden

avsättning till förnyelsefond
dget samt förslag till avgift för 2018-2019.

Ekengren, Stefan Löfkvist,
ren.

ch Ben Hellgren
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Vid protokollet

T as Löfkvist

Justeras

Val av suppleanter
Ordinarie är Thomas Löfkvist, Bo Nohlgren samt Erik Akenäs.
I tur att avgå Thomas Löfkvist samt Bo Nohlgren.
Valberedningen föreslår omval av båda vilket godkännes.
Val av ordförande
Valberedningen föreslår omval Edgert vilket godkänner
Val av revisorer
Ordinarie har varit Hans Arvidsson samt Bernt Lundgren
I tur att avgå Hans Arvidsson.
Hans Arvidsson väljs om
Val av revisor suppleanter
ordinarie har varit Anna-Lena Rodebjer samt Per calissendorff.
I tur att avgå Anna-Lena Rodebjer.
Valberedningen föreslår Gunbritt Söderholm, godkännes
Val av valberedning
Nuvarande har varit Sven Ahlström & Margaretha Holmberg.
Valberedningen föreslås fortsätta vilket godkännes.
Ovriga frågor
Fråga gällande köp av del av Krokstäde 1:372. sven och Gösta erbjuder
föreningen att köpa en del av skog/väg.
Styrelsen föreslås utreda vilka kostnader som förknippas med ett
eventuellt köp. Kostnader kommuniceras via hemsidan.
Lenasson har problem att hitta protokoll på hemsidan.
Fråga gällande varför gruset är så djupt på stickvägen mellan
Kaprifolvägen och Malvavägen.
Anna-Lena Rodebjer hälsas välkommen av Edgert och Ben Hellgren
avtackas för lång och trogen tjänst.
Stämman avslutas med kaffe
Edgert avslutar mötet
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Michael Ny Sven Ahlström


